
 

Tři a půl hodiny, tak dlouho trvalo 
mimořádné dubnové zastupitelstvo 
o rozšíření skládky AVE CZ u 
Čás l av i . Nakonec v šech 15 
čáslavských zastupitelů ČSSD a 

Nezávislí+ANO 2011 v čele se 
starostou Jaromírem Strnadem 
(ČSSD a Nezávislí) prosadili proti 
názoru občanů i opozičních 
zastupitelů rozšíření skládky o 500 

000 m3. Lze říci, že půjde o 
rozšiřování takzvanou „salámovou“ 
metodou. Snahou AVE je zvětšení 
skládky až o 12 hektarů. 
Více na s. 3, 6, 7, 10, 11, 12 i 13

Hematologicko-transfuzní oddělení 
nemocnice Čáslav uzavřelo k 20. 
dubnu hematologickou ambulanci. 
Důvodem je odchod primářky 
MUDr. Kateřiny Vosykové i MUDr. 
Martiny Husákové. Nemocnice za 
lékařky nenašla náhradu. Na 
městském zastupitelstvu v pondělí 
17. dubna vedení města veřejně 
přiznalo, že z původních 3 500 
dárců krve jich je aktuálně 2 500.  

 Skládka: Co 15 zastupitelů 
ČSSD a Nezávislí+ANO 2011 

mimořádně odhlasovalo? 
Více na straně 10

Víme, co bude s Pickovou 
vilou? Bývalá školka  

s jeslemi chátrá mnoho let 
Více na straně 14 

Výběrové řízení. Nově 
jmenovaný šéf nemocnice? 
Co bude s Provazníkem? 

Více na straně 5

Občané:„Zrada na dětech.“ Proti zvětšení skládky 
1 400 kritiků. ČSSD, Nezávislí i ANO to odhlasovali
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Konec ambulance 
hematologie. Ubylo 
1 000 dárců krve 

Více na straně 5
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Úvodník, který 
(ne)bude poslední 

Vážené čtenářky, vážení čtenáři, 
 

n a b í z í m V á m v y d á n í 
i n t e r n e t o v é h o m ě s í č n í k u 
FENOMENS.CZ za měsíc duben. 
 

Záměr rozšiřovat skládku u 
Čáslavi i situace v městské 
nemocnic i j sou opakovaně 
nejskloňovanějšími tématy. 
 
 

Mimořádné zastupitelstvo o 
skládce ukázalo, jak je důležitý 
každý jednotlivý zastupitel. V 
čáslavském zastupitelstvu je jich 
21. Nadpoloviční většina je 11 
zastupitelů. Jakýkoliv záměr, i 
když bude kontroverzní, tak 
může být prohlasován právě 11 
zástupci občanů. Opět se ukazuje, 
že komunální volby jsou důležité. 
 

Občané se dvakrát h las i tě 
vyjádřili, že nesouhlasí s dalším 
r o z š i řo v á n í m s k l á d k y : n a 
zastupitelstvu a následně i na 
„oslavě“ rozhodnutí zastupitelů 
na čáslavském náměstí (s. 11, 13) 
 

H e m a t o l o g i c k o - t r a n s f u z n í 
oddě lení nemocnice Čáslav 
u z a v ř e l o k 2 0 . d u b n u 
hematologickou ambulanci . 
Dozvíte i o situaci na interně, 
chirurgii i na JIPce. A proč je 
nové výběrové řízení na šéfa 
nemocnice (s. 5). 
 

Zdeněk Sejček zemřel. Tato 
smutná zpráva zasáhla Čáslav. 
Naopak dvě pozitivní zprávy (s. 
14 a 15). Jde o budoucnost 
Pickovy vily a úspěch čáslavského 
mládežnického fotbalu. 

 

Na 16 stranách se dočtete i další 
důležité informace.  
 

Tomáš Ouředník 
tomas@fenomens.cz

Kdo (ne)může za konec 
hematologické ambulance…

V čele Městské nemocnice Čáslav je zhruba půl roku pověřeným 
ředitelem čáslavský gynekolog Ctibor Provazník. Ten je zároveň 
zastupitelem (ČSSD a Nezávislí). Strana, která vyhrála komunální volby v 
Čáslavi vytvořila i pro Ervína Petrikoviče pozici neuvolněného 
místostarosty „pro nemocnici“. Na chodbě nemocnice se po půl roce 
vládnutí koalice ČSSD a Nezávislí+ANO 2011 objevuje informace o konci 
hematologické ambulance. Odchází primářka MUDr. Kateřina Vosyková. 
Ta začala na pozici primářky pracovat pod vedením předchozí trojkoalice 
Čáslav pro všechny, Šance pro rodinu a ODS. Ať již za současný stav 
může kdokoliv, pacient začíná trpět. Půl rok sem, půl rok tam… 

„Opravdu smutný čáslavský příběh objektivem z K. Hory“ foto: Ivo Šanc

foto: Čáslav sobě

 

15 zastupitelů za ČSSD a Nezávislí+ANO 2011 hlasují jako jeden muž 
pro extrémní rozšiřování skládky o 12 hektarů. Takové je jejich oficiální 
chování na zastupitelstvu. Co si ale někteří zastupitelé myslí při osobním 
jednání? Mimo kamery jsou při rozhovorech proti dalšímu zvětšování. O 
jejich dvojí tváři se můžeme jenom dohadovat. Ale není nic ztraceno. 
Záleží na mnoha faktorech, jestli rozšiřování skládky bude pokračovat… 

Druhá hora odpadu u Čáslavi? 
Zastupitelé (ne)souhlasí, ale… 
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Čáslav | foto: Alena Prausová

UDG a Pekař v Grandu | foto: Infocentrum Čáslav

Zemřel Zdeněk Sejček|více str. 9

Čáslav | foto: Jiří Kouba

Hejtmanka v Grandu| více str. 9

s využitím | Město Čáslav | Infocentrum Čáslav | Petra Pecková

Slavnostní koncert v kostele sv. Petra a Pavla | foto: Infocentrum Čáslav
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Konec ambulance hematologie.  
Ubylo 1 000 dárců krve. Co na interně, chirurgii?

„Součástí ambulance je i stacionář 
p ro podáván í t rans fuzn í ch 
přípravků a krevních derivátů. 
S v o j e s l u ž b y p o s k y t u j e 
hematologická ambulance všem 
lůžkovým oddělením a odborným 
ambulancím nemocnice a dále 
praktickým i odborným lékařům z 
regionu,“ psalo se na stránkách 
nemocnice o uzavřené ambulanci. 
 

Pověřený ředi te l Měs t ské 
nemocn i ce Čás lav : C t ibor 
Provazník (ČSSD a Nezávislí):  
 

„Podnikneme všechny kroky k tomu, 
a b y s e  n u t n é p o z a s t a v e n í 
ambulance pacientů dotkla co 
nejmenší měrou. Nadále budou 
probíhat jednání s  dalšími lékaři 
o možném nástupu.“ 
 

„Vedení nemocnice dojednalo 
s  primářkou hematologie v  Kolíně 

o  zajištění péče o  zdejší pacienty 
po  dobu nutnou k  vyřešení zdejší 
situace. Tato lékařka také přislíbila 
pomoc při  hledání nového lékaře 
pro  Čáslav, za  což jí patří dík. 
O  pacienty bude postaráno také 
v nemocnici v Havlíčkově Brodě.“ 
 

„V dosavadním systému provozu ale 
každopádně zůstane hematologická 
laboratoř, která poskytuje služby 

ostatním oddělením nemocnice 
a  p o m á h á t a k z a j i š ť o v a t 
kontinuální péči o pacienty. Stejně 
tak se nebude nic měnit pro dárce 
krve, kteří se  nemusejí obávat, 
že  by si museli hledat nové 
pracoviště, kam by v  budoucnu 
jezdili darovat krev. Odběry budou 
i nadále probíhat přímo v čáslavské 
nemocnici.“  
 

Co JIPka, interna a chirurgie? 

V minulosti byly největší problémy 
v čáslavské městské nemocnici na 
interním a chirurgickém oddělení. 
C h i r u r g i c k é o d d ě l e n í j e 
s tab i l i zované . Pod le na š i ch 
informací interna ale stále hledá 
primáře oddělení. Samotná JIPka 
je sice zrekonstruovaná, ale její 
provoz není zatím možný kvůli 
nízkému počtu lékařů.  

Pokračování ze strany 1 
 

Ambulance nabízela podle 
stránek Městské nemocnice 
Čáslav tyto služby: „Zajišťuje 
hemato log ickou péč i pro 
pacienty z Čáslavska a i části 
Ku tnohorska . Ambu lance 
p e č u j e o n e m o c n é s e 
zhoubnými i nezhoubnými 
onemocněními krvetvorby, s 
v r o z e n ým i i z í s k a n ým i 
poruchami krevního srážení 
včetně vyšetření trombofilních 
stavů.“ 

Na městském 
zastupitelstvu  

v pondělí 17. dubna 
vedení města veřejně 

přiznalo, že  
z původních 3 500 
dárců krve jich 

zbylo 2 500  

Dosavadním pouze pověřeným 
ředitelem Městské nemocnice 
Čáslav je čáslavský gynekolog a 
zastupitel doktor Ctibor Provazník 
(ČSSD a Nezávislí). 
 

Rada města vypsala 26. dubna 
výběrové řízení s uzávěrkou do 17. 
května. Kdo bude od 1. srpna 

opravdu ředitelem nemocnice v 
Čáslavi? Ředitelka, ředitel? 
 

Jsou tyto možnosti: Buď vyhraje 
výběrové řízení Provazník, pokud 
se přihlásí, nebo nemocnici povede 
někdo jiný, případně nebude 
vybrán nikdo, a doktor Provazník 
bude pověřeným ředitelem dál.  
 

Výběrové řízení. Nově jmenovaný 
šéf nemocnice? Co bude  

s Provazníkem?
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Občané:„Zrada na dětech.“ Proti zvětšení skládky 
1 400 kritiků. ČSSD, Nezávislí i ANO to odhlasovali

Všech 15 koaličních zastupitelů 
ČSSD a Nezávislí+ANO 2011 
souhlasilo se záměrem rozšířit 
s k l á d k u i b e z o d b o r n é h o 
stanoviska a bez důvodové zprávy. 
 

J e n u t n é p ř i p o m e n o u t , že 
společnost AVE neuspěla dosud s 
žádosti EIA o rozšíření skládky. 
EIA je dokument slouž ící k 
vyhodnocení vlivů na životní 
p ros t řed í . Je to dokument 
označující proces, jehož cílem je 
získat představu o výsledném vlivu 
stavby na životní prostředí a 
vyhodnocení, zda je z tohoto 
ohledu vhodné vše realizovat. 
 

Vedoucí Odboru životního prostředí 
Městského úřadu Čáslav Michal 
Ryšán schválený materiál označuje 
jako nevýhodný pro občany a 
město Čáslav. 

Vedení Čáslavi v čele se starostou 
Jaromírem Strnadem (ČSSD a 
Nezávislí) nevyslyšeli argumenty 
občanů i opozičních 6 zastupitelů 
Čáslav pro všechny. Jde především 
o finanční nevýhodnost dohody s 
AVE i potenciální zdravotní rizika. 
 

Ty vyplývají ze zvýšené dopravní 
zátěže i ze skutečnosti, že jde v 

Č á s l a v i o s k l á d k u n e j e n 
komunálního, ale i nebezpečného 
odpadu. Petici proti skládce 
podepsalo 1 400 občanů, i když 
trvala jen týden. V krátkém 
termínu včetně připomínek byla 
odeslána na Ministerstvo životního 
prostředí. 
 

Čáslavského zastupitelstva se 
zúčastnili i tři zástupci společnosti 
AVE CZ, která vlastní a provozuje 
samotnou skládku.  
 

Občané připomínali, že každý člen 
zastupitelstva složil slib. „Slibuji 
věrnost České republice. Slibuji na 
svou čest a svědomí, že svoji funkci 
budu vykonávat svědomitě, v 
zájmu města a jeho občanů a řídit 
se Ústavou a zákony České 
republiky.“ Podle nich není v zájmu 
města a jeho občanů další výrazné 
rozšiřování skládky.  

Pokračování ze strany 1 
 
 
 
 
 

P ř í t o m n í o b č a n é n a 
mimořádném zastupitelstvu 
měli jasno. Na transparentech 
se objevily tyto slogany: „Zrada 
na dětech“, „Skládku tady 
nechceme“, „Skládce stop, 
smrdí non-stop“… 
 

Materiál, o kterém zastupitelé 
hlasovali v pondělí 3. 4. visel na 
úřední desce pouze od pátku 
31. 3. Atmosféra byla napjatá. 
Současné vedení města muselo 
jednání dvakrát přerušit.

Největší odpadovou 
firmu v Česku,  
AVE CZ, stíhají 
kriminalisté  

z elitního útvaru. 
Podle obvinění měla 
firma AVE správně 
poslat Čáslavi na 

poplatcích miliardu 
korun.  

 

TRUHLÁŘSTVÍ PAULUS - zakázková výroba 
 

nábytek, kuchyňské linky, okna, dveře, schodiště, nábytková dvířka,  
další bytové doplňky - vše včetně zaměření, dopravy a montáže 

 
 

Koželuhy 1748, Čáslav 
 truhlarstvi.biz | mobil: 603 521 819
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Volby 2022 1. ČSSD a Nezávislí  - 45,99 %, 12 zastupitelů  
2. Čáslav pro všechny - 21,65 %, 6 zastupitelů | 3. ANO 2011 - 13,13 %, 3 zastupitelé  

bez zastupitelů: 4. ODS - 4,66 % | 5. Šance pro rodinu - 3,74 % | 6. Česká pirátská strana  - 3,29 %  
7. Čáslav sobě - 3,04 % | 8. KSČM - 2,39 % | 9. NAŠE Čáslav 2,11 %

Kdo hlasoval pro rozšíření skládky? 
15 zastupitelů: ČSSD, Nezávislí a ANO 2011  

Městské zastupitelstvo v Čáslavi (2022-2026) 
 

ČSSD a Nezávislí 12 zastupitelů + ANO 3 zastupitelé = 15 
nadpoloviční většina pro rozhodování je minimálně 11 zastupitelů z 21 členů zastupitelstva 

 

opozice: Čáslav pro všechny 6 zastupitelů

zastupitelé ČSSD a Nezávislí: Mgr. Daniel Mikš, MUDr. Julie Provazníková, Ing. Jaromír Strnad, MUDr. Ervin 
Petrikovič, MUDr. Ctibor Provazník, Ing. Jiří Havlíček MBA, RNDr. Tomáš Hasík, Ing. Zdeňka Nezbedová, Mgr. 

Renata Vaculíková, Ing. Josef Ruml, Mgr. Václav Drda, Vojtěch Nezbeda 

zastupitelé ANO 2011: Mgr. Jiří Žaloudek, Ing. Drahomír Blažej MBA, Bc. Alice Vavřinová 

zastupitelé Čáslav pro všechny: JUDr. Vlastislav Málek, Mgr. David Tichý, Mgr. Filip Velímský Ph.D., Jiří 
Honzíček, Mgr. Martin Jusko, Martin Horský 

 

(pořadí zastupitelů podle volebních preferencí v komunálních volbách) 

koláž: fenomens.cz

Rada města Čáslavi (neboli čáslavská vláda) 
starosta Ing. Jaromír Strnad (ČSSD a Nezávislí) 

místostarostka Mgr. Renata Vaculíková (ČSSD a Nezávislí) 

místostarosta (neuvolněný) MUDr. Ervin Petrikovič (ČSSD a Nezávislí) 

radní MUDr. Julie Provazníková (ČSSD a Nezávislí) 
 

radní Ing. Zdeňka Nezbedová (ČSSD a Nezávislí) 
radní Ing. Josef Ruml (ČSSD a Nezávislí) 

radní Mgr. Jiří Žaloudek (ANO 2011)

http://fenomens.cz
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Máme rádi Čáslav | mameradicaslav.cz 

akce | výjimečnosti | nejoblíbenější místa | osobnosti 
 
 

KULTURA | SPORT | CESTOVNÍ RUCH | SPOLKY 

http://mameradicaslav.cz
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Kam s objemným 
odpadem?

Občané Čáslavi mohou dočasně 
o d k l á d a t o b j e m n ý o d p a d 
bezplatně do sběrného dvora AVE 
CZ. Původně fungující sběrné 
místo v „Prokopárnách“ bylo 
dočasně uzavřeno. Dochází tam k 
d e m o l i č n í m a s t a v e b n í m 
činnostem. Na místě by měla 
vzniknou nová mateřská školka.  
Pro odkládání objemných odpadů 
využijte služeb AVE CZ, Hejdof 
1666 Čáslav.  
 

Provozní doba pro příjem odpadů: 
 

Po - Pá: 6:30 - 16:30 

Pálení Čarodějnic 
v Čáslavi poprvé  
na novém místě  

Letošní pálení čarodějnic a celý 
čarodějnický rej se konal v areálu 
Národního zemědělského muzea. 
Veselí zahájil rej čarodějnických 
masek a kostýmů. Zapojili se ti 
nejmenší, nezdráhaly se však ani 
otrlé čarodějnice.  
 

Celá tradiční filipojakubská noc 
byla plná skvělé hudby, ohně, 
opékání vuřtů a všudypřítomné 
zábavy. Hudební přehl ídku 
zahájila vystoupením Yvetta 
Blanarovičová, následoval nářez v 
podobě čáslavské Civilní Obrany a 
večer završili AC/CZ, což je 
revival skupiny AC/DC. 

Zastupitelstva  
v Čáslavi

19. 6. 2023 
18. 9. 2023 
6. 11. 2023 

 
Odkazy na živé přenosy, které 

začínají od 17 hodin, i následné 
videozáznamy naleznete  

na fenomens.cz

Zemřel Zdeněk 
Sejček. Bylo mu 96 let 
V úterý 18. 4. 2023 navždy 
odeš la významná osobnost 
čáslavského kulturního života, 
Mgr. Zdeněk Sejček. 
 

Zdeněk Sejček, zemřel v Ronově 
nad Doubravou, se narodil 2. 
prosince 1926 ve Ž lebech. 
Historik umění, malíř, grafik a 
pedagog. 
 

25 let předseda Klubu přátel 
výtvarného umění v Čáslavi  
 

Pedagog na Gymnáziu a Střední 
odborné škole pedagogické v 
Čáslavi, dlouhé roky vyučoval 
výtvarnou výchovu a formoval 
další umělecké talenty 
 

Zakladatel regionální Galerie 
Antonína Chittussiho v Ronově 
nad Dobravou. 
 

Autor monografické studie o 
mládí a rané tvorbě slavného 
malíře Antonína Chittussiho.  
 

Dlouhý čas se věnoval vydání 
dvou knih o malíři Jindřichu 
Pruchovi. 
 

Byl spjat také s časopisem Umění 
a ř e m e s l a , k d e p růb ě žn ě 
informoval o historii umění v 
čáslavském regionu 
 

S kolegou prof. Milanem Markem 
stál za otevřením výstavní síně na 
čáslavském náměstí, což zásadně 
ovlivnilo kulturní život v Čáslavi  
 

Uspořádal několik desítek výstav 
významných umělců.

Na kafe s hejtmankou 
o skládce, obchvatu  

i nemocnici
H e j t m a n k a Pe t r a Pe c k o v á 
odpovídala občanům společně s 
radním pro dopravu Petrem 
Boreckým.  
 

Jak je to s postojem kraje na 
výstavbu západního obchvatu 
města? V tuto chvíli není podle 
Boreckého prioritou. Naznačil, že 
by měl smysl pouze s rozšířením 
skládky. 
 

V t é s o u v i s l o s t i a l e o b a 
p ř i p o m n ě l i , ž e R a d a 
Středočeského kraje je proti 
rozšiřování skládky. 
 

„Myslím si, že do budoucna bude 
muset být cesta, že se menší 
nemocnice budou muset na něco 
spec i a l i zova t , dě l a t t řeba 
jednodenní chirurgii nebo něco 
úzce specializovaného a ne mít 
celé portfolio,“ řekla Pecková na 
dotaz týkající se budoucnosti 
Městské nemocnice Čáslav. 
 

Aktuálně jsou menší zdravotnická 
za ř í zen í , včetně čás lavské 
nemocnice, na úkor všech 
ostatních nemocnic značně 
finančně znevýhodněna. 
 

Setkání se uskutečnilo v hotelu 
Grand Čáslav 26. 4. od 18 hodin. 

Kompostéry  
pro občany nebudou

Plošný zájem občanů města 
Čáslav o domácí kompostéry byl 
malý. Celkem byl projeven zájem 
o p ř i dě l e n í 9 1 k s tě c h t o 
kompostérů. Tento počet však 
není dostatečný k  tomu, aby na 
z á k l a d ě v y h l á š e n é v ý z v y 
Operačního programu životního 
prostředí, mohlo město Čáslav 
požádat o dotaci na zakoupení 
kompostérů. Z  tohoto důvodu 
kompostéry v  letošním roce 
pořizovány nebudou. 

zprávy s využitím | Město Čáslav | fenomens.cz
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  Týden zážitkové turistiky v Dolomitech! 
1. - 8. července 2023 | 9. - 16. září 2023 

5 nocí v hotelu***, bohatá polopenze, večer 3chodové menu,  
doprava autobusem z České republiky, neomezený vstup do wellness  

13 750 Kč 

Dolomiťáci | Elán Čáslav  
telefon: 702 683 753, 315 555 499, dolomitaci@seznam.cz 

dolomitaci.webnode.cz 
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s využitím | Město Čáslav | Mimořádné zastupitelstvo | 3. dubna 2023

Víme, co se opravdu děje… Když občané nesouhlasili na zastupitelstvu s rozšířením skládky
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Názory: Ráno mi řekl syn - maminko, jak jsme 
tam včera tančili, to bylo moc hezké… 

Je mi potěšením, že někdo převzal 
zodpovědnost za mě a moji rodinu 
a rozhodl se na základě odborných 
posudků v můj prospěch. 
 

A jako poslední výstup z oslavy pro 
ty, co byli v zadních řadách…  
 

Samozřejmě to nemá být vtipné, 
protože to je už na samé hraně až 
lehce za hranou a to se tady přece 
nedělá---:) 
 

Víte, já neodsuzuji nikoho ze 
zastupitelstva jako člověka. To, že 

jedná nějak v politice neznamená, 
že je to špatný rodič, dědeček, teta, 
sousedka. Někteří mi jsou dokonce 
sympatičtí, ač osobně nikoho 
neznám.  
 

Ale nemohla jsem přejít to, s jakou 
lehkostí a s jakým klidem rozhodují 
o t a k dů l e ž i t é a n e v r a t n é 
záležitosti. To, že nepotřebují 
vyjádření odborníků, ani vzít do 
spolupráce okolní obce.  
 

To, že tomu nemohou dát čas a 
spěchají. To, že to dělají relativně 
potichu. To, že jsem neslyšela, že 
by to někomu bylo opravdu 
up ř ímně l í t o . To , že t o j e 
nepříjemné, to víme. To je nám 
všem. Ale vyjádření opravdové 
lítosti, to je něco jiného. Ostudu, co 
tu nechají dalším generacím ani 
nemluvím.  
 

Ráno mi syn řekl: Maminko, jak 
jsme tam včera tančili, to bylo moc 
hezké. 
 

A tak gratulujeme ještě jednou 
těm, co vyhráli zlatý dublón, 
děkujeme za báječnou atmosféru 
při zpívání čáslavského kaňónu a 
za udržení atmosféry, ať nám je 
kolem toho tématu chvíli dobře. A 
že jste nám pomohli udržet 
symboliku šaškárny a absurdity. 
 

A že se nám na poslední chvíli 
přidala ještě symbolika vaření z 
vody, hledání slov a pozorování 
zpovzdálí - to asi neúmyslně, ale 

byla to ta třešnička.  
 

A že jste byli nekonfliktní typy, 
nezapomeňte na písničku:) A že 
nás nebylo plné náměstí? To nebyl 
účel:) Ale bylo to na fyzickou 
př í tomnost populárně jš í než 
zastupitelstvo.... 
 

Chápu, někdy se i jen dívat bolí. 
 

No a když nám vylezla z první hory 
tahle kráska, neodvažuj i se 
pomyslet, co vyleze z té druhé, 
když bude mít jen 37% pochoutek. 
 

Aneb když už Ti není ani k pláči, 
tak se tomu alespoň zasměj… 
 

Protože ho— botou neuhasíš. 
 

Jana Teklová, ruznoradost.cz 
pořadatelka, Oslava rozhodnutí 
zastupitelstva (pozn. fenomens.cz 
Rozšiřování skládky), Vznik druhé 
hory v Čáslavi, 13. dubna 2023 

„Je to velkolepé 
rozhodnutí, které 
bude mít trvalý  

a nevratný přesah  
i do dalších generací  
a jednou si o tom děti 

budou vyprávět  
a prožívat toto 

rozhodnutí  
všemi smysly.“

Taky jsem sledoval záznam ze 
setkání občanů ve věci skládky. 
Žasnu co si za své zastupitele 
zvolili. Členové ČSSD a ANO jsou 
čitelní a dalo se předpokládat jak 
se budou chovat.  
 

Co ale ti NEZÁVISLÍ, co se nechali 
na společnou kandidátku zapsat. 
Nezbedová a Ruml jsou zvláštními 
případy, ale učitelé a lékaři jsou 
odedávna považováni za morální 

autority. Proto volby dopadly tak 
jak dopadly, ale čeho se bojí, když 
se teď ani nedokážou podepsat pro 
svolaní mimořádného zasedání ve 
věci, která všechny občany tak tíží?  
(pozn. fenomens.cz Koalice dlouho 
odmítala mimořádné zastupitelstvo 
o skládce)  
 

Mikš, Provazníková, Petrikovič, 
Hasík, Provazník zneužili své 
akademické tituly k oklamání 

voličů se sliby, že řádně povedou 
město ku prospěchu všech a jaký je 
s k u t e k ? Ú m y s l n ě j s e m 
nevyjmenovával jejich tituly, 
protože v mých očích selhali a ani 
se nehodlám za to omlouvat.  
 

Studovali o pět nebo šest let déle 
než většina populace, správně 
o d p o v í d a l i p ř i z k o u š k á c h 
profesorům. Ve zkoušce zdravého 
rozumu propadli. 

Názory: Akademické tituly k oklamání voličů

fenomens.cz: 15 zastupitelů za ČSSD a Nezávislí+ANO 2011 rozhodli 3. dubna 2023 o záměru rozšířit skládku. 
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Vstup na radnici s květinami pro 15 zastupitelů, kteří jsou pro skládku…

Čáslavské náměstí s „demonstranty“

Radnice v Čáslavi…

Děkujeme…

Kolo štěstí…

foto: Čáslav sobě | caslavsobe.cz |13. dubna 2023

Víme, co se opravdu děje… Když se v Čáslavi (ne)slavilo rozšíření skládky

Hlavní organizátorka „Oslavy“ Jana Teklová s rodinou…
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Pickova vila. Dům továrníka. Čáslavská školka,  
jesle. Co čeká dlouhá léta zchátralý dům i okolí?

„Co se týká termínů realizace, v 2. 
pololetí roku 2023 plánujeme 
zahájit práce na rekonstrukci 
stávajícího objektu Pickovi vily. 
 

Dokončení rekonstrukce během cca 
1,5 roku, v  závislosti na zájmu o 
koupi bytů,“ přibližuje Hádek. 
 

Zároveň firma uvažuje rovněž o 
novostavbě dalšího bytového domu 
v areálu podél ulice Pražské.  
 

Novostavbu plánuje zahájit po 
dokončení rekonstrukce opět 
v závislosti na zájmu. 
 

Ro d i n n á v i l a v ý z n a m n é h o 
podnikatele Emila Picka, majitele 
továrny Kosmos (dnes Zenit s.r.o.), 
byla postavena ve stylu art deco v 

letech 1928-1929 podle návrhu 
významného architekta Bohumíra 
Kozáka. 
 

Emil Pick byl židovského původu, i 
proto byla vila i továrna zabrána, a 
po dobu 2.  světové války v domě 
s íd l i l i okupační správci . Po 

2.  světové válce sloužila vila  
mateřské škole a jeslím. Po  roce 
1990 ji koupil soukromý majitel. 
Přestavba na penzion nakonec 
nebyla dokončena. V roce 2011 se 
tak ocitla v neúspěšné dražbě. 
 

K u t n o h o r s k á s t a v e b n í s e 
spolupodílela například na realizaci 
rekonstrukce Dačického domu v 
Kutné Hoře. Stavba se stala v roce 
2016 Památkou roku. 
 

Společnost se pohybuje v regionu 
téměř 30 let. V minulých letech 
rekonstruovala také další objekty 
právě v Kutné Hoře. Jde například 
o domy v ulicích Sportovců, 
Národního odboje, Kpt. Vosky, 
Táborská a další. 

„Pickovu vilu v  Čáslavi jsme 
zakoup i l i za úče lem je j í 
rekonstrukce a zřízení cca 
dvanácti bytů různé velikosti 
k  p r o d e j i j e d n o t l i v ým 
vlastníkům,“ potvrdil na přímý 
dotaz fenomens.cz jednatel 
s p o l e čn o s t i Ku t n o h o r s k á 
stavební s.r.o. Jaroslav Hádek. 
 

Na stavbu je vydáno stavební 
p o v o l e n í p o d l e p r o j e k t u 
původního vlastníka. Projekt 
společnost upravuje podle 
vlastních představ. 

„V Pickově vile 
vznikne 12 bytů 
různé velikosti. 

Zároveň uvažujeme 
rovněž o novostavbě 

dalšího bytového 
domu v areálu podél 

ulice Pražské.“ 
 

                                                                                  foto: Vladimir Pecha

foto: prazdnedomy.cz

Pozemek v Čáslavi 
měří celkem 4 612 m2  

 
pozemek pod vilou: 

402 m2 
 

zastavěná plocha:  
227 m2 

ostatní plocha:  
3 983 m2

zdroj: cuzk.cz                                                                
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Víte o netradičním příběhu, máte zajímavý názor? 
 

Pište do facebookové skupiny FENOMENS.CZ, nebo posílejte emailem  
facebook.com/groups/fenomens.cz, nebo tomas@fenomens.cz

Máme rádi Čáslav | mameradicaslav.cz 
akce | výjimečnosti | nejoblíbenější místa | osobnosti 

 

3 200 členů skupiny | facebook.com/groups/mameradicaslav 

#přidej tip na akci #pochlub se zajímavou fotografií  
#doporuč nejoblíbenější místo #sdílej rodinný snímek z Čáslavi 

 

2 600 sledujících | facebook.com/mameradicaslav 
1 500 sledujících | instagram.com/mameradicaslav 

  

youtube.com/@mameradicaslav 

Proč je jediné středisko fotbalové asociace právě  
v Čáslavi? Kolik trenérů se stará o mládež?

Fotbalový klub v Čáslavi uspěl i 
v le tošním roce v ř í zení 
L i c e n č n í k o m i s e FA Č R 
(Fotbalová asociace České 
republiky). Ta rozhodla o 
udě lení statutu Krajského 
střediska mládeže pro rok 
2023. 
 

F K Č á s l a v j e t a k m e z i 
vybranými kluby, které se 
m o h o u p y š n i t s t a t u t e m 
Sportovního střediska mládeže 
Krajského fotbalového svazu. 

Tento statut byl FK Čáslav  přidělen 
jako jedinému klubu na okrese 
Kutná Hora. FK Čáslav tak jako 
jediný klub v regionu splňuje 
vysoké nároky pro fotbalovou 
výchovu mládeže s tanovené 
pomocí kritérií FAČR. 
 

Klub primárně spolupracuje s 
regionální akademií v Pardubicích. 
Ta t o s p o l u p r á c e z a j i š ť u j e 
t r én inkovou návaznos t p ro 
talentovanou mládež v žákovském 
v ě k u d o v y š š í c h , a ž 
reprezentačních družstev. 

O rozvoj hráčů v FK Čáslav se v 
současné době stará 33 trenérů. 
Šest z nich je držitelem UEFA A 
licence. Všichni hlavní trenéři 
j e d n o t l i vý c h k a t e g o r i í p a k 
disponují nejméně UEFA B licencí. 
 

Hlavní podmínky pro získání 
střediska mládeže: a) smlouva o 
spolupráci s minimálně jednou 
Základní školou v regionu (ZŠ 
Sadová Čáslav), minimálně po 
dobu platnosti licence; 
b ) z a b e z p e č e n a ú č a s t v 
m i s t r o v s k ý c h s o u t ě ž í c h 

organizovaných FAČR nebo jejími 
pobočnými spolky pro věkové 
kategorie U9 – U15;  
c) zajištěn sportovně výchovný 
proces pro věkové kategorie U7 a 
U8;  
d ) z a j i š t ěn a n á v a z n o s t n a 
minimálně jeden tým kategorie 
mladšího dorostu a minimálně 
jeden tým kategorie staršího 
dorostu. 
 

Zpráva s využitím FK Čáslav 
fkcaslav.cz

http://mameradicaslav.cz
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Otužilci Čáslav| Zamykání Homolky Rybáři | Závody na Žabárně 

Tým Máme rádi Čáslav| Na bowlingu v Gumárně Město Čáslav | Čarodějnice

Nabídka výživového poradenství, měření na přístroji InBody 230 
Cvičení na Power Plate a VacuShape 

 

Přístrojová lymfatická masáž a pulzní magnetoterapie na přístrojích od BTL 
 

RNDr. Mária Adamčíková | Formanova 582/4, Čáslav 
 

více informací | telefon: 773 679 080 

 
 
 

studio-vitalita.cz 

6. 5. Naučná stezka Bohuslava 
Reynka trasa: Petrkov, Svatý Kříž, 
vodní nádrž Žabinec, Havlíčkův 
Brod, délka: 11 km, odjezd: Čáslav 
9:08, návrat 14:50, vedoucí: Ing. 
Jana Fürstová 
 

13. 5. Žďárskými vrchy trasa: 

Olešná na Moravě, Studnice, 
Maršovice, Nové Město na Moravě, 
délka: 12 km, odjezd: Čáslav 7:08, 
návrat 18:00, vedoucí: Ing. Zbyněk 
Němec 
 

20. 5. Hrabalovo Kersko trasa: 
Třebestovice, hájenka Kersko, 

Třebestovice, délka: 12 km, odjezd: 
Čáslav 7:52, návrat 17:06, vedoucí: 
Zdena Matysová 
 

27. 5. Bučický mlýn trasa: Mlýnec, 
Bučický mlýn, Rožďalovice, délka: 
13 km, odjezd: Čáslav 8:01, návrat 
17:06, vedoucí: Stanislava Vítková 

SK Slavoj Čáslav - pěší turistika - květen 2023


